
Zápis z veřejného zasedání č.9/2014 ze dne 15.12.2014, které se konalo v malém sále
Spolkového domu v Miletíně.

Přítomni : Nosek M, Cermanová M, Hak B, Hamanová M, Hlaváčková S, Machačka
O, Petera F, Svobodová M
Omluveni : Hlaváček M., Marek V., Kožíšek T.
Veřejnost : 2

Starosta  konstatoval,  že  je  přítomna  nadpoloviční  většina  zastupitelů  a  je  tak
zastupitelstvo usnášeníschopné. Zapisovatelkou byla určena paní Cermanová M.

1. Volba návrhové komise ve složení Petera F. a Hamanová M. 6 pro 2 zdržel, 0
proti

2. Volba ověřovatelů zápisu ve složení Cermanová a Svobodová. 6 pro, 2 zdržel,0
proti.

3. Z důvodu navýšení ceny vybudování  nového el.rozvadeče na budově  školy
návrh na zvýšení rozpočtu školy o 15 000,- Kč. 8 pro, 0 proti, 0 zdržel.

4. Návrh na schválení rozpočtového provizoria města Miletín na rok 2015, které
bude platné do doby schválení řádného rozpočtu na r. 2015. Do té doby budou
hrazeny pouze nejnutnější výdaje k zajištění chodu města a splnění smluvních
závazků z předchozího období a výdaje budou čerpány maximálně ve výši 1/12
rozpočtu roku 2014. 7 pro, 0 – proti, 1 – zdržel.

5. Město Miletín získalo dotační titul od Ministerstva vnitra ve výši 1 400 000,-
Kč  na  provedení  kompletní  rekonstrukce  hasičské  cisterny  města  Miletín.
Celkové náklady budou činit cca 2 800 000,- Kč. Je nutné tedy dofinancovat
celkové náklady částkou ve výši 1 400 000,- Kč. Starosta   konstatoval, že z
rozpočtu města Miletín na to nebude dostatek financí, a proto navrhuje podat
žádost o dotační titul Královéhradeckého kraje z programu ,, Podpora hasičské
techniky pro obce s JPO“ , a to ve výši 1 000 000,- Kč. Pro 8, 0 zdržel, 0 proti.

6. Vyhlášení sbírky na rekonstrukci cisterny. Jako další způsob spolufinancování
se jeví i spoluúčast fyzických a právnických osob v Miletíně a jeho okolí. Z
tohoto důvodu je navržena sbírka na tuto akci, a to přímo na účet města Miletín
a  možnost  darovat  finance  do  pokladničky,  která  bude  umístěna  v  trafice
Mateřídouška.  Budou  písemně  osloveny  právnické  osoby  a  fyzické  osoby.
Zajistí Nosek, Hlavatý T, Hak B, Trnovský T. Je také nutné ustanovit komisi,
která  bude  provádět  pravidelnou  kontrolu  sbírky.  V  případě,  že  by  město
nebylo úspěšné v získání dotace od Královéhradeckého kraje, je nutné jednat s
dodavatelem rekonstrukce cisterny jednat o ročních splátkách. Pro 8, zdržel 0,
proti 0.



7. Na základě nabídky správce konkurzní podstaty firmy Tiba má možnost město
Miletín odkoupit par.č. 541/1 o výměře 705 m2, neplodná půda, ostatní plocha
a p.č.541/2 o výměře 43 m2, neplodná půda, ostatní plocha a to 10,- Kč za m2.
Pozemky  se  nachází  jakou  sousední  pozemky,  které  patří  městu  Miletín  a
spásají je ovce města Miletín. Pan Petera učinil dotaz proč pozemek spásají
ovce  a  jak  funguje  vlastní  provoz  chovu  ovcí.  Bylo  odpovězeno  panem
starostou,  že  tak  rozhodlo  minulé  zastupitelstvo,  a to  vzhledem  k  velmi
náročnému terénu, kde údržba je nákladná. V květnu  jsou ovce přehnány na
tento  pozemek,  který  spásají  a  v  říjnu   jsou  přehnány na  pozemek,  který
obhospodařuje Nosek M, kde má vlastní ovce a kozy. Nosek dále sdělil, že o
obecní  ovce  se  stará  zcela  zdarma,  nemá  z  toho  žádné  finanční  výhody.
Narozená jehňata obec prodává, seno a ostatní krmivo hradí Nosek,  náklady
jsou  na  očkování  a  ostříhání,  což  je  ročně  ve  stokorunách.  Oplocení  a
přístřešek na městských pozemcích  hradila obec. Vzhledem k tomu, že ovce
potřebují  přístřešek i  přes zimu, byl  vybudován na pozemku, kde jsou přes
zimu na náklady obce přístřešek, který byl vyroben za minimálních nákladů ze
zbytku – prken tzv.  krajinek. Oplocení - pletivo, kde hospodaří Nosek a jsou
zde šest měsíců v roce umístěny obecní ovce,  je v majetku pana Noska, pouze
byly vyměněny na náklady obce na dvou stranách dřevěné kůly z důvodu, že
původní, které hradil Nosek, byly shnilé.  

Pan Mistr učinil dotaz, zda má obec málo pozemků, které by mohly spásat ovce, že se
kupují další. Odpověděl starosta, že tyto pozemky již městské ovce spásají a dojde
tak pouze k zcelení pozemku administrativně. 
Pro 8, 0 – zdržel, 0 – proti.

8. Starosta informoval, že z důvodu plánu města Miletín rekonstrukce části ulice
Jiřího  z  Poděbrad  u  bytovek,  která  je  v  majetku  obce  Rohoznice,  byla
vyjednána směna mezi městem Miletín a obcí Rohoznicí.  Jedná se o směnu
pozemku p.č. 324/8 o výměře 983 m2 v majetku obce Rohoznice za pozemky
města Miletín v k.ú  obce Rohoznice. Jedná se o tyto pozemky p.č. 1190/28
(1/5 výměry, tj.68,8m2), p.č. 1205/8 (1/5 výměry, tj.5,6m2), p.č. 1210/3 ( 1/5
výměry,  tj.568,5  m2,  p.č.  1210/4  (  1/5  výměry,  t.j  8,6m2)  a  p.č.  1206 (¼
výměry tj. 421,25m2).  8 pro, 0 proti, 0 – zdržel.

9. Nosek informoval o nutnosti opětovného podání žádosti na Královéhradecký
kraj respektive na SÚS Královéhradeckého kraje na vybudování  svodidel  v
zatáčce  v  ulici  Jiřího  z  Poděbrad  pod  sokolovnou  z  důvodu  velmi
nebezpečného úseku, kdy auta vyjíždějí na chodník a ohrožují zde chodce. Pro
8, proti 0, zdržel se 0.

Diskuse: Pan Mistr konstatoval, že v Miletíně se nachází další nebezpečná místa, a to
na náměstí u vjezdu od Lázní Bělohrad z ulice Komenského. Ví, že v poslední době

zde došlo k více haváriím. Navrhoval v době  budování rekonstrukce Spolkového
domu zbourání domu nebo ubourání domu. Nosek odpověděl, že město neví o žádné
havárii v tomto prostoru. Naopak zde bylo vybudováno zábradlí po obou stranách,
čímž došlo k zvýšení bezpečnosti chodců. Došlo zde pouze k poškození jedné části
zábradlí a to v době konání miletínské poutě a to díky neopatrnosti řidiče. Pan Mistr
navrhuje  posunutí  výjezdu  ze  severní  části  náměstí  níže  tak,  aby bylo  vyjíždění



bezpečné. Nosek konstatoval, že zde je zastávka autobusu. Řešení může být námětem
rekonstrukce náměstí.
Pan Mistr uvedl, že dalším nebezpečným místem je výjezd z náměstí do ulice 10.
května.  Starosta Nosek konstatoval,  že je  to  pravda a z  tohoto důvodu zde bylo
vybudováno mohutné zábradlí  a instalováno zrcadlo. Od té doby již  nedochází  k
najíždění  vozidel  na  chodník  a  chodci  přecházející  vozovku  mají  díky  zrcadlu
přehled. Paní Hlaváčková sdělila,  že někteří  řidiči  nerespektují  značky a nedávají
přednost protijedoucím vozidlům.
Pan Mistr sdělil, že se mu nelíbí rubrika na stránkách města Miletín „Napište nám“ a
to z důvodu nových pravidel,  například, že se neřídí  zákonem č.  106 o podávání
informací.   –  viz  přímo  rubrika.  Pan  starosta  sdělil,  že  panu  Mistrovi  již  bylo
odpovězeno na základě  jeho písemného dotazu, nicméně  opětovně  panu Mistrovi
sdělil,  že tato rubrika je instalována zcela dobrovolně,  žádný zákon neupravuje a
neurčuje tuto rubriku a záleží na obcích, zda si ji provozují a v jakém režimu. Pan
starosta  sdělil,  že  v  této  záležitosti  podal  stížnost  pan  Mistr přímo  na  úřad
Ombudsmana ČR a bylo mu odpovězeno ve stejném smyslu. Pravidla rubriky byly
změněny z důvodu, že byly zasílány sprosté, urážející, anonymní příspěvky. Není nic
divného na tom, že pokud někdo má nějaký námět, zprávu či kritiku, je normální se
podepsat. Rubriku ,,Napište nám“ spravuje starosta města, který také na podměty
odpovídá.     
Pan Mistr učinil dotaz na jeho podanou stížnost na vybudovaný chodník v ulici Jiřího
z Poděbrad okolo domu pana Malého. Pan starosta sdělil, že již bylo panu Mistrovi
opakovaně odpovězeno. Dále vysvětlil, oč se jedná. Panu Mistrovi vadí na chodníku,
že nesplňuje normy, že je úzký, není bezbariérový, dále proč se prodal pozemek na
kterém  má  oplocení  pan  Malý,  kdyby  se  neprodával  mohl  být  chodník  širší.
Odpovězeno  ,  že  pan  Malý  odkoupil  nemovitost  v  Miletíně  dům se zahradou  a
vybudoval své oplocení na místě starého oplocení u domu, který zde byl spoustu let.
V době, kdy se narovnávaly majetkové vztahy k pozemkům, kdy spousta pozemků v
majetku města byla využívána občany Miletína, kteří měli pozemky města oplocené a
například i postavené nemovitosti, byl pozemek na kterém stojí  plot pana Malého
odprodán.  Teprve  poté  byl  na zbylém pozemku vybudován  chodník,  který  spojil
chodník od horní části Jiřího z Poděbrad na chodník do ulice Havlíčkova. Chodník je
dostatečně  široký,  lidé ho využívají.  Předtím zde bylo  pouze bláto a lidé museli
přecházet přes silnici.   Chodník je bezpečný. 
Pan  Petera  se  zeptal  pana  Mistra,  co  tedy  požaduje  a  ten  odpověděl  navrácení
pozemku  zpět  městu,  zbourání  plotu  a  vybudování  širokého  chodníku. Starosta
odpověděl, že prodej pozemku byl řádně schválen a prodán.
Pan Mistr sdělil, že město Miletín buduje černé stavby, a to chodník v ulici Jiřího z
Poděbrad od sokolovny až  na konec  Miletína k  Foubíkom.  Chodník  je  dle  jeho
názoru nebezpečný. Starosta sdělil, že i na to bylo panu Mistrovi na základě jeho
stížnosti opakovaně odpovězeno, nicméně v ulici Jiřího z Poděbrad byla v roce 2013
budována  nová  asfaltka,  a  tak  jsme  zde  vyměnili  staré  obrubníky  za  nové  a
vybudovali jsme zde chodník (projednána se SÚ, který splňuje všechny podmínky a
lidé si ho chválí. Nemusí chodit po okraji silnice. Toto potvrdila i slečna Svobodová,
který  zde roznáší  poštu  a  sdělila,  že  od  té  doby co  zde je  chodník  je  tato  část



bezpečnější.  
Pan  Mistr  si  dále  stěžoval,  že  mu  město  neodpovídá  na  všechny  jeho  stížnosti.
Starosta sdělil,  že to  není  žádná pravda a na všechny stížnosti je  panu Mistrovi
odpovídáno. Kolikrát je však těžké vůbec zjistit, nač si pan Mistr stěžuje.
Pan Machačka – kdy se plánuje výmalba společných prostor v bytových domech na
Voštipci.  Odpověděl  starosta,  že  tuto  zimu  a  také  bude  provedena  výmalba
společných prostor v domech s pečovatelskou službou. 
Slečna Svobodová a pan Machačka dotaz - jak to bude s okny na bytovém domě č.p
382, která jsou ve velmi špatném stavu. Odpověděl starosta, že se musí hledat dotační
tituly na jejich výměnu. Paní Hlaváčková, kdy budou přecházet byty do vlastnictví
nájemníků. Odpověděl starosta v roce 2018. V té době by měla být okna vyměněna.
Paní Cermanová. Město propouští dva zaměstnance, budou místo nich zaměstnáni
jiní.  Odpověděl  starosta, že ne. Město Miletín bude pouze přibírat  pracovníky na
dotace z úřadu práce na určitou dobu.
Pan  Petera  dotaz  na  to  za  jakých  podmínek  a  jako  co byl  přibrán  na  MÚ pan
Kulhánek. Odpověď starosta. Pan Kulhánek byl vzat do stálého pracovního poměru
dle výběrového řízení, které bylo vyhlášeno s podmínkou, že bude zaměstnán jako
správce sokolovny, sportovního areálu, koupaliště, kempu, dětských hřišť a hřiště s
umělým  povrchem.  Další  podmínkou  bylo  bydliště  v  nově  zrekonstruované
sokolovně.  Byl vzat jako dělník a jako dělník bude i nadále.
Pan  Petera  :  Proč  byly  dány výpovědi  dvěma pracovníkům. Odpověděl  starosta.
Jeden pracovník dostal výpověď z organizačních důvodů a druhý dal výpověď sám.  

…......................................................                       …...................................................
Cermanová Markéta                                                    Svobodová Marcela 
 



Usnesení z veřejného zasedání č.9/2014 ze dne 15.12.2014, které se konalo v malém
sále Spolkového domu v Miletíně. OZ schvaluje

1. Návrhovou komisi ve složení Petera F. a Hamanová M. 
2. Ověřovatelé zápisu ve složení Cermanová a Svobodová. 
3. Zvýšení rozpočtu Základní školy K.J.Erbena o 15 000,- Kč. 
4. Schválení  rozpočtového  provizoria  města  Miletín  na  rok  2015,  které  bude

platné do doby schválení  řádného rozpočtu  na r.  2015.  Do té  doby budou
hrazeny pouze nejnutnější výdaje k zajištění chodu města a splnění smluvních
závazků z předchozího období a výdaje budou čerpány maximálně ve výši 1/12
rozpočtu roku 2014. 

5. Podání žádosti o dotační titul Královéhradeckého kraje z programu ,, Podpora
hasičské techniky pro obce s JPO“ a to ve výši 1 000 000,- Kč. 

6. Vyhlášení sbírky na rekonstrukci cisterny. 
7. Odkoupení par.č.  541/1 o výměře 705 m2, neplodná půda, ostatní  plocha a

p.č.541/2 o výměře 43 m2, neplodná půda, ostatní plocha a to 10,- Kč za m2. 
8.  Směnu pozemku p.č. 324/8 o výměře 983 m2 v majetku obce Rohoznice za

pozemky města Miletín v k.ú  obce Rohoznice. Jedná se o  p.č. 1190/28 (1/5
výměry,  tj.68,8m2),  p.č.  1205/8  (1/5  výměry,  tj.5,6m2),  p.č.  1210/3  (  1/5
výměry,  tj.568,5  m2,  p.č.  1210/4  (  1/5  výměry,  t.j  8,6m2)  a  p.č.  1206 (¼
výměry tj. 421,25m2). 

9. Podání žádosti na královéhradecký kraj respektive na SÚS Královéhradeckého
kraje  na  vybudování  svodidel  v  zatáčce  v  ulici  Jiřího  z  Poděbrad  pod
sokolovnou.

…......................................................                       …...................................................
Nosek Miroslav                                                            Hlaváčková Stanislava
 


